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از كســبه گلشــهر به دفتر روزنامه 
ارسال شد كه حاكى از اعتراض آنان 
به افزايش هزينه هاى تجارى موقت 
بود. در بخشى از اين پيام آمده  است: 
«امســال شــهردارى منطقه 5 به 
تمامى كســبه و مالكان اعلام كرده 
است كه هزينه هاى تجارى موقت بر اساس 
قيمت كارشناســى رســمى دادگســترى 
محاســبه و از مالــكان و كســبه مبلــغ 
تجارى موقت دريافت مى شــود. براى نمونه 
تجارى يك مغازه به وسيله كارشناس رسمى 
دادگســترى، براى 12متر مربع، مبلغ 12 
ميليون تومان اجاره بها در سال محاسبه شده 
اســت كه 35 درصد مبلــغ اجاره بها از كل 
12ماه سال را براى تجارى موقت به وسيله 
شــهردارى در نظــر گرفته اند . بــه علاوه 
فيش هاى صنفى، نوســازى، آتش نشانى و 
قطارشهرى كه اين مبلغ به حدود 4 ميليون و 
800 هزار تا 5 ميليون تومان مى رســد كه 
هيچ يك از كســبه و مالكان توان پرداخت 
اين چنيــن مبلغى را ندارند؛ لــذا با توجه به 
هزينه هاى تعمير و نگهدارى مغازه، فرسوده  
و خالى بودن مغازه ها هيچ  صرفه اقتصادى اى 

براى كسبه و مالكان نخواهد داشت.»

  افزایــش هزینه ها بــا تأييد کارشــناس

دادگستری

شــهردار منطقه 5 با بيــان اينكه افزايش 

هزينه هاى تجارى موقت براســاس مصوبه 
شــوراى شــهر اتفاق افتاده اســت و هيچ 
ارتباطى با شهردارى منطقه5 و تصميمات 
آن ندارد، مى گويد: شــوراى شهر در سال 
1393 چنيــن قانونى را تصويــب كرد و 
هرسال براســاس طرح تفصيلى تعدادى 
از خيابان هــاى شــهر بــا توجه بــه نوع 
كاربرى و مــوارد ديگر با نظر كارشــناس 
رسمى دادگســترى به اين مصوبات اضافه

 مى شود.
به گفتــه عبدا...عبــدا...زاده امســال نيز 
مغازه هــاى خيابان شــفيعى گلشــهر به 
ايــن مصوبــه اضافه و بــه ما ابلاغ شــد. 
شــهردارى منطقه 5 نيز به عنوان مجرى 
به اجراى اين قانون و اخذ هزينه هاموظف

 است.
عبــدا...زاده همچنيــن بيــان مى كنــد: 
در عين حال شهردارى در حيطه اختيارات 
خود و براى اخذ مبلــغ هزينه ها با توجه به 
شــرايط اقتصادى جامعه با كسبه و اهالى 
خيابان شفيعى  نهايت همكارى را خواهد 

كرد.
شــهردار منطقه5 با اشــاره به اعتراضات 
كاســبان محل به ايــن افزايش يــادآور 
مى شــود:تعدادى از نماينــدگان كســبه 
در جلســه اى  دغدغه هاى خــود را بيان 
كردند از طرفى در جلســه چند روز پيش 
كميته نظارتى مقرر شد همراهى بيشترى 

با كاسبان صورت پذيرد. 

 پیگیری 

همراهى با كسبه گلشهر

۰۲

هر
 ش

ن
بو

ری
ت

روزنــــامــــه 
ـــید  شــــهر امـ
و زنــــدگــــی

...
آرا

هر
 ش

لو
ا

اينجا تريبوني براي بيان نظرات، انتقادات، مشكلات و درخواست هاي شما 
شهروندان است و مي توانيد از روش هاى زير، مطالبتان را با ما در ميان بگذاريد.

@shahraranews :اينستاگرام
shahraranews.ir :تارنما

info@shahrara.com :رايانامه
پيامــك: 30007289   پيام رسان:09154294580

تلفن: 051-37288881-5  مراجعه حضورى  
 شهروندان گرامى ! با هدف پيگيرى دقيق و سريع مسائل مطرح شده، 

لطفا آدرس و اطلاعات كاملى در اختيار ما قرار دهيد.

انتقاد شهروندان از نبود 
درمانگاه در بهشت رضا

 سازمان فردوس ها

575...0939 همان طور كه بارها اعلام 
كرده ايم بهشت رضا با توجه به مراجعه افراد 
مصيبت زده كه در بسيارى مواقع دچار غش و 
ضعف و حتى ايســت قلبى مى شوند، نياز به 
درمانگاه دارد اما متأسفانه در اين سازمان نه 
دكتر و نه اورژانس، وجود ندارد. اين مشكل 

را به چه كسى بايد گفت؟

 آب و فاضلاب

127...0915 لطفا پيامم را چاپ كنيد 
تا اداره آب و فاضلاب پاســخ گو باشد؛ براى 
ملك در حال ساخت وســاز من 3 ميليون 
تومان قبض آب آمده كه چند ده برابر مصرف 
معمولى محاسبه شده است. متأسفانه نيمى 
از قبض ارســالى براى دفع فاضلاب است، 
حال اينكه اصولا در ملك من هيچ فاضلابى 
توليد نمى شــود و اصلا بــه فاضلاب وصل 
نيســت كه براى آن چنيــن مبلغى تعيين 

شود.

 بازرسی

605...0915 من راننــده آژانس بانوان 
هســتم. چرا بايــد بــراى بيشــتر از يك 
ســاعت و نيم رانندگى با همــه هزينه ها و 
ترافيك و... 10 هزار تومان دســتمزد بگيرم 
ولى آقاى صافــكار بــراى 20 دقيقه كار و 
تعويض يك ســيم كاپوت 20 هــزار تومان 
تومان اجــرت دريافت كند؟ چــرا نظارت 
نيست؟ مسئولان اتحاديه و ديگرمسئولان 

كجا هستند؟

 بانک توسعه تعاون

شهروند- چرا بايد بانك توسعه تعاون 
براى ارسال پيامك، سالانه 10 هزارتومان از 
حساب من كسر كند، آن هم درحالى كه بر 
اساس قواعد بهزيســتى در اينجا حساب باز 
كرده ام و هيچ گونه كار بانكى ديگرى ندارم 

كه برايم پيامك ارسال شود.

 شهرستان

851...0936 از عزيزان رفتگر شهردارى 
كه براى نظافت بولوار پيروزى اقدام مى كنند 

تشكر مى كنم و از شهردارى محترم گلبهار 
خواهشمندم بنرهايى براى رعايت بهداشت 
شهرى، به ويژه گذاشتن سطل هاى زباله در 

اين بولوار نصب كنند.
827...0936 از پليس پاســگاه شهر 
جديد گلبهار خواهشــمنديم گشــت هاى 
پليس را با ماشين و يا موتور در بولوار برونسى 

و سلمان فارسى بيشتر كنند.
288...0930 اين جانب از ســاكنان 
شهر گلبهار هستم. چرا كارى نمى كنيد تا 
رغبت مردم به زندگى در اين شهر بيشتر 
شود، مثلا فرسوده ترين اتوبوس ها را به اين 
مكان اختصاص داده ايد آن هم با اين كرايه 

بالا!
643...0936 متأســفانه در بولــوار 
اسماعيل پور، اتوبوس و يا خط تاكسى وجود 
ندارد. در ضمن در اسماعيل پور 33، 35 و 37 
كه متصل به ميــرزا كوچك خان 25 و 23 و 
بولوار شــهيد رحيمى اســت، جمع آورى 
بازيافت به درســتى انجام نمى شــود. لطفا 

رسيدگى كنيد.

 اداره ثبت

848...0915 لطفا گزارشى از اداره ثبت 
اسناد ناحيه 4 تهيه كنيد كه چرا در اين اداره 

سرويس بهداشتى وجود ندارد؟
 ،18 عبــادى  در   0915 ...931

حسين باشى 9، آسفالت خراب است.

 محیط زیست

758...0935 بــه ســمت چناران كه 
مى رفتيم بين راه كاميون هــاى دودزا زياد 
ديديم. چــرا پليــس راه آن هــا را جريمه 
نمى كند؟ مســئولان بايد براى اين موضوع 

فكرى كنند. اين چه وضعى است؟

 علوم پزشکی

398...0915 بهتــر اســت بــه مركز 
بهداشــت فداييان اسلام 5 ســرى بزنيد. 
مركزى كه وظيفه نظارت بر بهداشت محيط 
را برعهده دارد، بهداشــت محيط خودش را 
رعايت نمى كند. از راه پله  تا ســرويس هاى 

بهداشتى آن مشكل بهداشتى دارند.

۲۹ آبــان ۱۳۹۸
۲۲ ربیع الاول ۱۴۴۱ 
شــــماره ۲۹۷۳

۴شنبه

سید 
خراسان شناس

لاریچه|   سال 60 - 61 

شروع آشنايى من بود 
با آن چيــزى كه الان 
هستم. آن زمان خانه 
ما در نوده بود. يك روستاى نقلى در جاده 
فردوســى. هفته اى يك بار به دانشــگاه 
ادبيات مى آمدم و كتاب هــا را زير بغلم 
مى زدم و به خانه مى بردم. آن زمان كيف و 
اين جور چيزها نداشتم. كار ما كشاورزى 
بود و من هم كتــاب مى خواندم، فارغ از 
اينكه بخواهم نمره بگيرم. تا ســال 69 ، 

10 سال، هيچ كارى جز كتاب  خواندن 
نداشتم. اين ها را سيد مهدى سيدى 
فرخَد، تاريخ دان و فردوسى شناس 
مشــهدى، مى گويــد. او از اهالى 

محله كوثر، متولد 1332 
در روســتاى فرخَــد 
است. ســيدى محقق 

آزاد در حوزه تاريخ، 
جغرافياى تاريخى، 
فرهنــگ و ادبيات 

كلاســيك خراســان 

بزرگ، به ويژه توس و شــهر مشــهد، 
نويســنده حدود 50 مقاله و مؤلف 
و مصحح بيش از 20 كتاب است. 
عضويت در انجمن ميراث فرهنگى 
تــوس، مديريــت آرامگاه 
فردوســى، مدير گروهى 
و جغرافيــاى  تاريــخ 
تاريخــى و مطالعــات 
مشــترك خراســان و 
آســياى مركزى مركز 
 ، ســى ن شنا سا ا خر

عضويت در شوراى نام گذارى شهر مشهد، 
عضويــت در انجمن ميــراث فرهنگى 
شهر مشــهد و عضويت در هيئت مديره 
فرهنگ سراى فردوسى از مسئوليت هاى 
اوست. آخرين كتابى كه سيدى كار كرده 
اســت «فرهنگ نام جاى هاى شاهنامه» 
نــام دارد. او در اين كتــاب 600 موضع 
جغرافيايى را كه در شــاهنامه از آن نام 
برده شده، شناسايى و معرفى كرده است.

مشروح اين گفت و گو را امروز در شهرآرا 
محله منطقه9 بخوانيد.

همين چند روز پيش بود، خودش را پشت يك سنگ قبر جمع كرده و پنهان شده بود. 
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نزديكش شدم و صدايش كردم تا از آرامستان بيرون برود. نه جواب مى داد و نه تكان 
مى خورد! جلوتر رفتم. از شدت سرما در خود مچاله شده بود. به 110 زنگ زدم تا براى 

صورت جلسه بيايند. گفتند جنازه يخ زده است.
اين را نگهبان آرامستان نوده تعريف مى كند تا از زندگى خيابانى كارتن خواب هاى 
متجاهرى بگويد كه شبانگاهان، سنگ قبرها و فضاى دنج اين قبرستان پناهگاهشان 
شده است و روزها روزى شــان را لا به لاى زباله ها و ته مانده هاى غذاى ريخته شده 

داخل سطل هاى زباله جست وجو مى كنند.
15 سال است كه شغلش همين است؛ انتظامات آرامستان ها، اما لحظاتى را كه در قبرستان 
نوده مى گذراند، آزاردهنده توصيف مى كند. مى گويد: حــال و وضع بى خانمان هاى معتاد 
آن قدر به هم ريخته است كه دلمان برايشــان مى سوزد اما جرئت نمى كنيم به آن ها نزديك 
شويم. اينجا كه مى آيند خمارند و بى حوصله اما بعد از تزريق و مصرف مواد، نشئه مى شوند 
و باز هم حال و روز درســتى ندارند. صحبت مؤدبانه را مى پذيرند اما اگر با گير و تشر با آن ها 
برخورد كنى، بازنده ميدان خواهى بود و به هيچ وجه زير بار نمى روند! خودشــان مى گويند: 

«ما آخر خط هستيم.»

درد كهنه «نوده»
حضور کارتن خواب ها و نبود گرم خانه از مهم ترین معضلات محله نوده مشهد است

ده 
  نو

حله
این بار  م

۵۲

مدير مركز رســيدگى و ساماندهى 
آســيب ديدگان اجتماعــى (خانه 
سبز) با اشاره به ظرفيت نگهدارى از 
600معتاد متجاهر و كارتن خواب در 
شهر مشهد، مى گويد: سال گذشته 
به طور ميانگين هر شــب، 220 نفر 
را پذيرش كرديم كــه از اين تعداد، 
25تا 30 نفرشــان خانــم بودند اما 
اكنون و با توجه به شروع سرما حدود 

200كارتن خواب را ثبت كرده ايم.
حسن محبى با بيان اينكه بر اساس 

مصوبه شوراى شــهر مشهد، امسال 
5گرم خانه ديگر نيــز به2 گرم خانه 
پيشين شــهر اضافه شــده است، 
اظهار مى كند: امسال گرم خانه هاى 
جديد در پل فجر، طرق، شــهرك 
شهيدرجايى (حر19) و 2 گرم خانه 
هم در محدوده رسالت شروع به كار 
كرده انــد و اين در حالى اســت كه 
فيضى، عضو شوراى شهر مشهد، در 
بازديد از گرم خانه ها اعتقاد داشت 3 
گرم خانه ديگر نيز بايد در سال آينده 

به اين تعداد افزوده شود كه بى ترديد 
يكى از اين مراكــز بنا به ضرورت در 
نــوده راه اندازى خواهد شــد و اين 

محله در اولويت است.
به گفته مدير خانه سبز، 5مينى بوس 
شهردارى، گشــت زنى براى انتقال 
كارتن خواب هــا بــه گرم خانه هاى 
سطح شهر را از ســاعت 5 عصر هر 
روز آغاز كرده اند و اين گشــت زنى 
تــا ســاعت 9 هــر شــب پايــان

 مى يابد. 

 دوش گرفتن در دست شویی

«به محض اينكه در باز مى شــود، وارد مى شــوند و وسايل دم ِ دستشان 
را برمى دارند، حتى تازگى ها به ظرف هاى مايع دست شــويى هم رحم 
نكرده اند و جامايعى هــا را هم برده اند!» اين را خادم مســجد نوده بيان 
مى كند و مى گويد: هفته پيش بود كه يكــى از همين كارتن خواب هاى 
معتاد در يك چشــم به هم زدن خودش را به سرويس بهداشتى رسانده 
بود. در ســرويس را از آن طرف قفل كرده بود و هر چه صدايش مى زدم، 
جواب نمى داد تــا بالاخره بعد از يك ســاعت و نيم بيــرون آمد. ديدم 
خودش و لباس هايش را با شلنگ دست شويى شســته است. بعد هم با 
همان لباس خيس در هواى سرد بيرون آمد و از مسجد خارج شد. وقتى 
داخل سرويس رفتم، از بوى گند مواد مخدرى كه همان جا مصرف كرده 
بود، طاقت نياوردم و نظافت آنجا را به بعــد موكول كردم! اگر در خانه ها 
قفل نباشــد، از هر فرصتى اســتفاده مى كنند و به راحتى وارد مى شوند 
و ســرقت مى كنند. مغازه دارها هــم از دزدى هاى اين افــراد در امان 

نيستند.

 نگرانی  برای کودکان

«حتى يك لحظه هم جرئت نداريم بگذاريم بچه هايمان تنهايى تا سر كوچه 
بروند، زيرا ممكن است براى 1000 تومان پول و يك لقمه نان مورد  هجوم 
معتادان و بى خانمان ها قرار بگيرند. براى مدرسه رفتنشان هم نمى توانيم 
ســرويس بگيريم و مجبوريم خودمان فرزندانمان را ببريم و بياوريم! اين 
را مادر جوانى مى گويد كه نگران وضعيت محله اســت. در ادامه پيگيرى 
مشكلات اهالى نوده، وارد يكى از دفترهاى مشاور املاك مى شويم. او فقر 
و بيكارى را مشكل اصلى ساكنان شهرك بيان مى كند و مى گويد: 40 سال 
پيش كه در اين محله ساكن شديم، شايد حدود 100 تا 150 خانوار بيشتر 
اينجا نبودند و بيشتر در زمين هاى آستان قدس كشاورزى مى كردند و از 
عوايد آن هم بهره مند مى شدند. آن زمان هيچ معضلى در ميان خانواده ها 
نبود اما هر چه گذشــت، مهاجران بيشترى از شــهرهاى ديگر، نوده را به 
عنوان محلى براى زندگى انتخاب كردند و همين كه كسى از سابقه كسى 
خبر نداشــت، فرصت را براى ارتكاب هر تخلف و جرمى فراهم مى كرد تا 
آنجا كه حالا نوده آوازه خوبى ندارد. همين مسئله موجب شده است قيمت 
خانه ها چه براى فروش و چه براى رهن و اجاره ارزان تر از جاهاى ديگر باشد 
و مهاجرت به اين سمت بيشتر شود. به گفته او، قيمت رهن و اجاره در توس 
65 (نوده) حتى نســبت به توس هاى بالاتر و پايين تر هم ارزان تر است و 
شما با 3 تا 4 ميليون وديعه و 300 هزار تومان اجاره مى توانيد در يك واحد 

هشتادمترى ساكن شويد.

نوده، در اولویت احداث گرم خانه

رئيــس ناحيــه 3 شــهردارى منطقه 
2 مشــهد درباره آســفالت معابر نوده 
توضيح مى دهد: آخريــن معبر فرعى 
توس 63 كه به نجــف 25 در توس 65 
(نوده) مى رســد، پس از زيرســازى و 
جدول گذارى آسفالت مى شود. اين تنها 
معبرى است كه در شهرك امام على(ع) 
آســفالت ندارد. البته به دليل حفارى 
شــركت هاى مختلف خدماتى، برخى 
معابر نيــز نياز به مرمــت و لكه گيرى 

دارند و بر اين اســاس روكش آسفالت 
معابــرى همچون نجــف 8، 30 و 39 
پس از پايان عمليــات مربوط به كانال 
جمــع آورى آب هاى ســطحى انجام 
مى شــود. ايجاد زمين ورزشــى و يك 
بوســتان در انتهاى توس 63 و نزديك 
به نوده، در قالب اجــراى طرح «محله 
ما» در دستور كار شهردارى و در مرحله 
جذب اعتبار و انعقاد قرارداد با پيمانكار 
اســت، خبر ديگرى اســت كه مهدى 

يوسف زاده نويدش را مى دهد. به گفته 
او در زمينه جمع آورى كارتن خواب ها 
نيــز هماهنگى هايــى بــا كلانتــرى 
كاظم آباد صورت گرفته اســت، تا در 
هفته آينده طرحى به همين منظور به 
صورت مشاركتى در سطح بولوار توس 
اجرا شــود كه بر اين اساس مقرر شده 
اســت شــهردارى خودرو مورد نياز را 
تأمين و پليس نيز اقدام به اخذ دستور 

مقام قضايى كند.

آسفالت توس ۶۵، اولویت شهرداری منطقه

 بوستانی که پاتوق معتادان شده است

نداشتن زمين ورزشى و امكانات تفريحى معضل ديگرى اســت كه برخى جوانان محله را آسيب پذير كرده است. يكى 
از اين جوان ها مى گويد: تنها بوستان نوده در نجف 25 است كه انتهاى آن به كوچه غربت ها مى خورد، آن هم فقط يك 
سرسره دارد و ديگر هيچ. بيشتر پاتوق معتادانى شده است كه در گوشــه و كنار مشغول مصرف مواد هستند. هرچند 
از زمان فعاليت پايگاه بسيج كه مشرف به پارك است، اوضاع بهتر شده اما همچنان برخى خانواده ها به تنهايى جرئت 

حضور و رفت و آمد در اين بوستان را ندارند.

 معضل تکراری اگو

مسئله ديگرى كه تعدادى از ساكنان شهرك امام على(ع) بيان مى كنند، يك بام و دو هوا بودن فاضلاب شهرى است. 
خانمى در اين باره مى گويد: هنوز اگو را وصل نكرده اند، هزينه انشــعاب فاضلاب خيلى زياد است، واقعا خدا را خوش 
نمى آيد! او ادامه مى دهد: از هر چيزى، اوراق آن نصيب ما مى شود! جنس آسفالت معابر هم انگار دست چندم است. وقتى 
با ماشين وارد كوچه ها مى شوى، انگار دل و روده ات مى خواهد از حلقت بزند بيرون. در برخى كوچه ها نيز مردم لابه لاى 

خاكروبه ها و زمين هاى خاكى زندگى مى كنند. كسى هم به ندارها توجهى نمى كند!

نداشتم. اين ها را سيد مهدى سيدى 
فرخَد، تاريخ دان و فردوسى شناس 
مشــهدى، مى گويــد. او از اهالى 
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در روســتاى فرخَــد 
است. ســيدى محقق 

كلاســيك خراســان 

نويســنده حدود 
و مصحح بيش از 

عضويت در انجمن ميراث فرهنگى 
تــوس، مديريــت آرامگاه 
فردوســى، مدير گروهى 

آمادگی نیروی انتظامی برای جمع آوری کارتن خواب ها
«مهم ترين مشكل اهالى نوده، معتادان متجاهر و سرقت هاى خردى است كه مرتكب مى شوند و پليس مشهد در اين باره 
برنامه هاى مشخص و تدوين شده اى در دست دارد.» اين گفته جانشين فرماندهى انتظامى مشهد در پاسخ به گله هاى 
ساكنان شهرك امام على(ع) است.سرهنگ محمد طبسى با اشــاره به اينكه بى خانمان هاى معتاد محله نوده بيشتر از 
شهرهاى اطراف و حاشــيه آمده اند، اظهار مى كند: پليس براى جمع آورى اين افراد آمادگى كامل دارد و مشكلى در 
اين زمينه وجود ندارد و اگر شهردارى امكان نگهدارى كارتن خواب ها را داشته باشد، وارد عمل مى شويم. اين در حالى 
است كه پليس علاوه بر كارتن خواب هاى متجاهر، جمع آورى اتباع غيرمجاز را نيز -كه بيشتر در محلاتى همچون نوده 
و شهرك صابر سكونت دارند- در دســتور كار دارد. او همچنين با اعلام راه اندازى يك كلانترى در آزادى 95، برقرارى 
امنيت مطلوب تر در محدوده انتهاى بولوار توس را نويد مى دهد و مى گويد: ساكنان شهرك امام على(ع) اطمينان داشته 

باشند با شروع به كار اين كلانترى حدود 6 ماه ديگر، حضور پليس و گشت زنى ها در اين محلات پررنگ تر خواهد شد.

رمضانعلى فيضى، عضو شوراى شهر با 
بيان اينكه زمان تصويب بودجه سال 
98، كميســيون مناطــق پيرامونى 
و كم برخــوردار يك تبصــره بودجه 
را تصويب كــرد كه بــه موجب آن، 
5گرمخانه ديگر در مناطق حاشــيه 
شهر ايجاد شــود ، مى گويد:  از اين 
تعــداد، گرمخانه طبرســى، طرق و 
حــر19 در حال راه انــدازى و انعقاد 
قرارداد هستند. 2 گرمخانه ديگر در 
حال مكان يابى اســت كه قرار است 

يكى از آنها در رسالت باشد و مناطق 
اولويت دار را بر حسب فوريت مى توان 
به شهردارى پيشــنهاد داد.به گفته 
فيضى چنانچه ايــن نياز در محدوده 
«نوده» احساس مى شــود، مى توان 
آن را مطرح كرد. بــه گفته اين عضو 
شورا، مجرى راه اندازى گرمخانه ها، 
شــهردارى اســت البته با تأكيد بر 
اين نكته كــه مكان يابى گرمخانه ها 
بايــد پراكندگــى منطقى داشــته

 باشد .

پراکندگی منطقی گرم خانه ها

مدير  عامل شــركت آب و فاضلاب 
مشهد در پاسخ به گله اهالى درباره 
شبكه فاضلاب شهرى (اگو) با اعلام 
اينكه خــط اصلى شــبكه فاضلاب 
اين شــهرك به طور كامل اجرا شده 
اســت، مى گويد: در اين ميان تنها 
خط انتقال به تصفيه خانه مانده كه 
در حال اجراســت و به محض اتمام، 
نصب انشعابات آن تا پايان سال آغاز 

مى شود.

 حســين اســماعيليان اين نكته را 
هم اضافه مى كند كه اجراى شــبكه 
فاضلاب در برخــى معابر فرعى نوده 
از نظر فنى با مشكلاتى روبه رو شده 
است، از اين رو بايد طرح ديگرى براى 
اتصال اين خانه ها به اگو داده شــود. 
زيرا شبكه هاى فاضلاب بايد متناسب 
با شيب زمين به سمت شبكه اصلى 
فاضــلاب و تصفيه خانــه ســرازير 

شود.

آغاز اگو  از پایان امسال
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